
SREČANJA
Zakaj so delegati za mestno
skupščino preobremenjeni?

Gradiva,
dolga 8 ur...

Na skupni seji vseh zborov skupščine obči-
ne Ljubljana-Siška je bila dne 29. aprila 1974
izvoljena skupina delegatov, ki delegirajo dele-
gate v zbor občin Skupščine mesta Ljubljana. V
skupino so bili izvoljeni delegati 21. krajevnih
skupnosti, v skupščini mesta Ljubljana pa ima
skupina delegatov 10 delegatskih mest. O
aktivnosti skupine smo se pogovarjali z dele-
gatom krajevne skupnosti Zgornja Siška, Nado
Pantič-Starič.

• »Naša skupina je zelo delavna, čeprav
udeležba na sejah komaj preseže polovico. Po-
svetujemo se, dogovarjamo, sodelujemo v raz-
pravah. Večkrat se zgodi, da so dnevni redi sej
preobširni; mislim, da je bilo enkrat celo 25
točk, to pa je zares preveč! Osebno mislim, da
ni v redu, da smo stalni delegati, saj smo pove-
čini preobremenjeni.

• Skupina se je posebno angažirala pri
vprašanju stanovanjske graditve. Naš amandma,
da morajo biti pri stanovanjski graditvi upošte-
vani tudi družbeni objekti, je bil sprejet. Veliko
časa smo posvetili vprašanju ogrevanja, oziro-
ma toplarni, predložili smo kar štiri strani pred-
logov in sklepov, ki so bili v mestni skupščini
v celoti sprejeti.«

• »Kaj pa gradivo?«
• »Z njim nikakor ne morem biti zadovoljna.

Menim, da so materiali prezahtevni, večkrat ce-
lo nerazumljivi. Poglejte: če hočem dodobra
pregledati predlog dogovora o temeljih družbe-
nega planiranja Ljubljane za obdobje 1976—
1980, rabim osem ur resnega študija!«

• »Pogrešamo strokovno razlago k posamez-
nim točkam gradiva. Razen tega posamezne
družbenopolitične organizacije ne dajejo mnenj,
oziroma stališč in jih moramo kar sami obliko-
vati. Predstavniki skupščine, izvršnega sveta in
strokovnih služb se le poredkoma odzovejo
vabilom na seje z izgovorom, češ, saj to ni naša
dolžnost. Če pa gradiva ne pregledaš, ali ga
celo ne razumeš, se ne moreš znajti. Kaj šele,
da bi razpravljal!«

• Naša sogovornica opravlja poleg tega tu-
di mesto sekretarja sveta ZK terena Zgornja Si-
ška. Pri reviji »Naša žena« pa je že vrsto let
pomočnica glavne urednice in zatrjuje, da ji de-
legatske izkušnje veliko pomagajo pri poklic-
nem delu. F. Rozman


